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1. Openen vergadering en welkom 
De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom  
 

2. Mededelingen, concept verslag 10 maart 2025 vaststellen en 
Actielijst ter bespreking  
Mededelingen: 
- 14 mei vindt er, op initiatief van Alex de Groot (voorzitter 

Participatieraad en Joop van Burk (voorzitter Adviesraad) een 
bijeenkomst plaats met de voorzitters van adviesraden uit de regio. 
De invalshoek is: welke dingen binden ons? Dit is ingegeven doordat 
veel onderwerpen bij de gemeenten nu regionaal geregeld worden, 
zoals bijvoorbeeld het jeugdbeleid. 

- De reactie op het minimabeleid is onder stoom en kokend water 
gestuurd naar wethouder Gert-Jan Bluijs met de opmerking dat één 
week te kort is om een advies uit te brengen. Bij volgende nota’s 
willen we meer tijd krijgen om te adviseren 

- Daar er veel over het Ravijnjaar 2026 gesproken wordt vanwege 
kortingen op de budgetten voor het Sociaal Domein heeft Ingrid 
geïnformeerd hoe Zandvoort ervoor staat. Het valt bij de gemeente 
Zandvoort mee omdat de gemeente er financieel goed voor staat. Dit 
komt mede vanwege de inkomsten van parkeren. 

- De vraag of er belangstelling is voor het congres over het sociaal 
domein op 20 mei. De bijeenkomst heeft de titel: ‘10 jaar 
decentralisatie; van financiële nood naar innovatieve kracht. Het 
wordt georganiseerd door Binnenlands Bestuur in samenwerking 
met Movisie en Stimulansz. Leden denken erover na.  

- Gundolf Kollerics deelt mee dat hij in overleg is met de projectleider 
van de verbouwing van de Krocht over de toegankelijkheid van de 
Krocht.  

- Son Koper vertelt dat ze samen met Maria Heijne bij de meidenclub 
bij Pluspunt op bezoek is geweest. Ze hebben samen gegeten. Eén van 
de onderwerpen was op welke plekken er menstruatieproducten 



 
gratis klaarliggen omdat deze producten zo duur zijn voor meiden die 
niet veel geld hebben. Een aantal meiden had hier nog niet van 
gehoord en het ging er ook over of deze middelen nu op de goede 
plekken verstrekt worden. 

- Joop en Son hebben de bijeenkomst over Eenzaamheid op 1 april 
bezocht bij Pluspunt georganiseerd door Samen tegen eenzaamheid. 
Ook daar is naar voren gebracht dat de Adviesraad nieuwe leden 
zoekt.  

Verslag van 10 maart vaststellen 
Het verslag wordt zonder wijzigingen vastgesteld.  
Actielijst  
De acties op de actielijst van april zijn afgerond  

  
3. Beslissen over nieuwe opzet ‘de Samen Sterker Prijs’’ . 

Het idee om kleine initiatieven in het zonnetje te zetten wordt omarmd. 
De uitwerking hoe we aan de initiatieven komen en hoe de initiatieven in 
het zonnetje gezet worden, daar wordt ook verder over nagedacht. 
Een oproep in de Zandvoortse Courant kan een idee zijn.  
Het zal een activiteit zijn, die voor de initiatiefnemers leuk is om aan deel 
te nemen. Er wordt rekening mee gehouden dat er ook initiatiefnemers 
zijn, die niet in het zonnetje gezet willen worden.  

 
4. Planningsoverzicht 2025 van genodigden en beleidsvoornemens 

Vaststellen. 
Het planningsoverzicht is duidelijk. 
Ingrid kijkt hoe lang het geleden is dat Tandem een presentatie gegeven 
heeft in de Adviesraad. Ze neemt contact op met Annette Hilgersom van 
Tandem. De Werkgroep ZWWI zal dit overzicht ook bespreken in haar 
komende vergadering. Deze vergadering wordt gehouden op 12 mei 
2025 voorafgaande aan de reguliere vergadering van de Adviesraad.  

 
5. Koepel Adviesraden. Heeft iedereen een account en zijn er 

trainings- of cursusverzoeken? 
Bijna iedereen heeft nu een account. Wanneer leden een cursus of 
training willen volgen die geld kost dan kunnen ze een verzoek inleveren 
bij Joop. 
 

6. Bespreken mogelijke data zomerborrel 
De data die voorliggen zijn: vrijdag 23 mei, vrijdag 11 juli, vrijdag 18 juli. 
Ingrid neemt eerst contact op met Maria en dan met de 3 leden die 
afscheid genomen hebben in afgelopen half jaar.  



 
 
 
7. Stand van zaken werven nieuwe leden bespreken 

Maria, Joop en Ingrid hebben hierover met elkaar overlegd. 
Maria heeft via haar contacten bij Pluspunt 3 namen gekregen.  
Eén persoon is afgehaakt, één persoon wil een vervolggesprek en Maria 
legt met de andere persoon nog contact.  Joop heeft op de bijeenkomst 
over Eenzaamheid ook wat contacten gelegd en met in ieder geval één 
van hen komt een vervolggesprek. 
 

8. Terugkoppeling uit de werkgroepen 
Werkgroep JOS 
Marc en Son hebben met de Participatieraad een bijeenkomst 
bijgewoond over het dashboard dat nu gebruikt wordt om een overzicht 
te krijgen van de jeugdhulpverlening. Ze volgen wat dit gaat opleveren. 
Positief is dat er geld beschikbaar is gesteld door Gert-Jan Bluijs en Lars 
Carree voor een POH-er die voor alle 4 de huisartsen in Zandvoort 
werkt. Dit om te voorkomen dat jongeren doorgaan naar de 
jeugdhulpverlening. Ook is er een duo bestaande uit een 
gedragswetenschapper/advocaat en een mediator om vechtscheidingen 
meer in banen te leiden. Ook om te voorkomen dat kinderen hier de 
dupe van worden.  
 

9. Rondvraag 
Er zijn geen vragen voor de rondvraag. 
 

10 Slot 
De vergadering wordt gesloten door de voorzitter. 
 


